



COMMISSION SCOLAIRE SIR-WILFRID-LAURIER
SIR WILFRID LAURIER SCHOOL BOARD

November 9, 2023

Subject: Upcoming strike days and school closures

Dear SWLSB Families,

We have been officially notified by all our unions of a common front strike action scheduled for three full days on **November 21, 22 and 23**. Consequently, all schools, centres, administrative offices, and daycare services will be closed for these 3 days. Please note that all school activities, events or meetings scheduled on these days will be cancelled. Your school will contact you with new dates once they are rescheduled.

We acknowledge that this strike action may impact your family. We appreciate your understanding as we navigate this situation.

Should there be any changes to the situation, we will advise you accordingly.

Bonjour,

Nous avons été informés par nos syndicats qui font parti qu'il y aura trois jours complets de grève les **21, 22 et 23 novembre**. Par conséquent, tous les établissements, le centre administratif et services de garde seront fermés pendant cette période. Si des activités étaient prévus dans l'école de votre enfant, celle-ci communiquera de nouvelles dates avec vous. Cette grève touche l'ensemble du réseau public qui font partie du front commun.

Nous reconnaissons les impacts que cette situation peut avoir sur votre famille et apprécions votre compréhension.

S'il devait avoir des changements aux informations fournies ci-dessus nous vous en informerons.

The Legal, Corporate and Communications Team/ L'équipe du Service des affaires juridiques, corporatives et des communications

T 450-621-5600
1 866-621-5600

F 450-621-7929

235, montée Lesage
Rosemère (Québec)
J7A 4Y6



swlauriersb.qc.ca

